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Ks. Adam na zakończenie sobotniej porannej Mszy powiedział:

  

Często w szkole zadaję pytanie: Ile jest Ewangelii? I zawsze dostaję jednomyślną odpowiedź:
Oczywiście cztery...

  

Co to znaczy Ewangelia? To Dobra Nowina. A taka jest JEDNA.

  

Zatem prawidłowa odpowiedź na tytułowe pytanie brzmi: Ewangelia jest jedna - według
czterech Ewangelistów. A jednym z nich jest Święty Marek, którego Święto dziś obchodzimy.

  

Zbyszek
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